
 

 

Den 1/11-2021 kl. 1900 i hallens møde lokale.  

Tilstedeværende : Formand Claus P. Næstformand Jens L. Kasser Bente C. Bestyrelsemedlem 

Thomas W. Kontaktperson fra kommunen Christian Kobbernagel samt menige medlemmer fra 

byen Inge læssøe Anette Rasmussen samt Rikke Kure. 

Dagsorden og referat 

1) vælg af referent. Claus blev valgt 

2) godkendelse af referat fra sidst. Ok. 

3) Græs slåning Ankers mark. Kommunen står for det nu. Vi har fået en  

4) Juletræstænding. Jens skaffer juletræ claus er torvholder på dette datoen bliver 28/11. 

5) Gislinge mulitiforum. Der bliver solgt flere og flere Folkeaktier, vi gør opmærksom på at disse er 

personlige, udover Dette er der udvist interesse fra flere fonde som der er søgt. Der borgermøde 

den 10/11 2021 i skolens samlingssal mødet starter kl 1900 og vi begynder rundvisning kl 1845 i 

hallen. 

6) Tour de france. Der invitation fra Holbæk kommune, til borgermøde på el-værket i holbæk den 

24/11-2021 kl 19 til 21 

7) indkommende forslag. Ingen forslag modtaget. 

8) evt. senior klubben blev spurgt til om de kunne have interesse for at hjælpe med driften af 

multiforum / den nye hal, vi afventer deres svar.  

Christian informerede om at vi fik en ny infoskærm i hallen som bliver leveret i næste uge (uge 45). 

Bænken ved lundemarken er i ringe stand.  



Seniorklubben forespurgte på at få lov til at plante nogle buske/blomster på ankers mark, Christian 

hjælper med en kontaktperson til kommunen som kunne være behjælpelig med videre info om 

dette. 

Foldere til nye tilflyttere blev evalueret vi afventer med en konklusion.  

Status på byens blomster Jens følger op ved og høre Lise Pagter. 

9) Næste møde. 6/12-2021- kl.1900 

 


